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سقف ریالی داروخانه ها برداشته شد
ریالــی  ســقف  شــدن  برداشــته  از  ســامت  بیمــه  ســازمان  مدیرعامــل 

داروخانه ها در راستای اجرای کامل طرح دارویاری خبر داد.
دکتــر محمد مهدی ناصحی دربــاره پرداخت ریالــی داروخانه ها در طرح 
دارویــاری گفــت: ســازمان بیمــه ســامت تغییــر خوبــی را بــرای اجــرای 
بهتــر طــرح دارویــاری انجــام داده اســت. بــه این صــورت که بــرای اینکه 
هزینه های پرداختی توسط مردم در داروخانه ها کاماً ثابت بماند، سقف 
ریالــی داروخانه هــا را برداشــتیم که بــا افزایش ســهم ســازمان و افزایش 
مابه التفــاوت ارزی یــا همان یارانه دارو، نســخی با قیمت جدید مشــکلی 

ایجاد نکنند.
وی با بیان اینکه به  طور کلی سقف ریالی داروخانه ها برداشته شده است، 
گفت: کلیه نسخی که به داروخانه ها می رود، می تواند از سوی داروخانه ها 
پیچیده و به صورت الکترونیک به ســازمان بیمه ســامت ارسال شود و ما 

هم بدون هیچ کسوری این نسخ را پرداخت می کنیم.
ناصحــی گفــت: پیش از این مقــررات و قوانینی وجود داشــت که به دلیل 
اعمــال مدیریــت برای برخــی داروخانه هایی که مشــکاتی از نظر قانونی 
داشــتند، ســقفی برای برخــی داروخانه ها قــرار می دادیم، اما در راســتای 
اجــرای کامل طرح دارویاری، این ســقف را برداشــتیم تا مــردم بتوانند از 
همــه داروخانه هــا در دریافت دارو اســتفاده کامل داشــته باشــند. اعمال 
نظارت هــا هم تشــدید شــده و تقریبــاً ۷۰درصد داروخانه های کشــور را در 
چند روزی که از انجام طرح می گذرد، از ســوی کارشناســان بیمه ســامت 
نظارت کردیم. در عین حال نظارت ها از ســوی وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی،  سازمان بازرسی و سازمان غذا و دارو هم در حال انجام 

است و خوشبختانه مشکل کم بوده است.

۱۴۳ شهر در وضعیت قرمز و نارنجی کرونایی
بر اســاس اعام مرکز روابط عمومی و اطاع رســانی وزارت بهداشــت، در 
طول ۲۴ ساعت منتهی به روز گذشته، ۳۷ بیمار مبتا به کووید۱۹ در کشور 
جــان خود را از دســت دادند و مجمــوع جانباختگان این بیمــاری، به ۱۴۱ 

هزار و ۷۹۵ نفر رسید.
بــر اســاس اعــام وزارت بهداشــت، از روز 4 تــا ۵ مردادمــاه و بــر اســاس 
معیارهــای قطعــی تشــخیصی، ۱۰۵۲۶ بیمار جدید مبتا بــه کووید۱۹ در 

کشور شناسایی و ۱۴۴۱ نفر از آنها بستری شدند.
۱۱۰۱ نفــر از بیمــاران مبتــا بــه کوویــد۱۹ در بخش های مراقبت هــای ویژه 
بیمارســتان ها تحت مراقبت قرار دارند. در حال حاضر ۵۷ شهرســتان در 
وضعیــت قرمز، ۸۶ شهرســتان در وضعیــت نارنجی، ۱۹۹ شهرســتان در 

وضعیت زرد و ۱۰۶ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
همچنیــن بنابر اعام وزارت بهداشــت، تا کنــون ۶۴ میلیون و ۷۷۲ هزار و 
۲۸۳ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۱۴۴ هزار و ۶۹۵ نفر دوز دوم و ۳۰ میلیون 
و ۶۲ هــزار و ۵۲۱ نفــر، دوز ســوم و بالاتر واکســن کرونا را تزریــق کرده اند و 
مجموع واکســن های تزریق شــده در کشــور بــه ۱۵۲ میلیــون و ۹۷۹ هزار و 

۴۹۹ دوز رسید.

مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرتهران خبر داد

اهتزاز ۱00 ابرپرچم در عزای سالار شهیدان
نشســت خبــری مدیرعامــل ســازمان زیباســازی شــهر تهــران بــا موضوع 
تشــریح فعالیت هــای ایــن ســازمان در آســتانه فرارســیدن مــاه محرم با 

حضور اصحاب رسانه در  سالن اجتماعات این سازمان برگزار شد.
رضــا صیادی بــا بیــان اینکــه بیــش از ۱5۰ نماپرچم به منظــور نصب 
بر ســاختمان های بلندمرتبه تدارک دیده شــده اســت، گفــت: نصب این 

پرچم هــا از فــردا آغاز خواهد شــد. اهتزاز ۱۰۰ ابرپرچم در شــهر تهران نیز 
یکــی دیگــر از اقدامات اســت کــه در شــهرهای کاظمین و نجــف طواف و 

متبرک شده اند و فردا به اهتزاز درمی آیند.
صیــادی از انجــام رویداد بزرگ هنری کالیگرافی نشــان عاشــقی برای 
نخســتین بار خبر داد و با تأکید بر اهمیت المان های حجمی در فضاهای 
شــهری، افزود: امســال برای نخســتین بار رویداد بزرگ هنــری کالیگرافی 
نشــان عاشقی روی المان های حجمی بزرگ انجام شده است. همچنین 
تصمیــم گرفتــه شــده کــه ســوگواره هنــری برگــزار شــود و روی 5۰۰ تیغه 
عامــت که نماد عزاداری هســتند طراحی و خوشنویســی شــود که پس از 

جانمایی در سطح شهر نصب می  شوند.

استقرار تیم های واکنش سریع هلال احمر در مسیر 
راهپیمایی اربعین و مرزها

رئیــس جمعیــت هــال احمــر از اســتقرار تیم هــای واکنــش ســریع ایــن 
جمعیت در مسیر راهپیمایی اربعین خبر داد.

پیرحســین کولیوند در جلسه ســتاد هماهنگی مراسم اربعین که در محل 
ســاختمان صلح برگزار شد، با اشاره به اینکه هال احمر با تمام ظرفیت 
آمــاده خدمت رســانی به زائران اربعین اســت، گفت: مراســم راهپیمایی 
اربعین به علت حجم زیاد زائران نیاز به تمهیدات ویژه دارد که جمعیت 

هال احمر در این راستا در آمادگی کامل بسر می برد.
وی افزود: هال احمر در راســتای کنترل بیماری های مســری آماده است 
تا زائران خارجی را که از مســیر ایران عازم عراق می شــوند  کنترل کرده تا 
بیماری خاصی وارد کشــور نشــود. در همین راســتا هال احمر ۷۱۶ پست 
موقــت در مســیرهای داخلی کشــور ایجــاد خواهد کرد تا در مســیر عتبات 

بهترین خدمات به زائران ارائه شود.
رئیــس جمعیــت هال احمــر ادامــه داد: عاوه بــر ایــن ،جمعیت هال 
احمر قرارگاه های مرزی ایجاد کرده تا زائران در نقاط خروجی و ورودی به 
کشور ساماندهی شوند. این قرارگاه ها در مرزهای مهران، شلمچه، چزابه 
و خســروی و در مرزهای شــرقی کشور برای ساماندهی اتباع خارجی عازم 
عتبات، ایجاد می  شود تا پایش و خدمت رسانی به زائران سایر کشورها نیز 

به صورت کامل انجام شود.
کولیونــد درخصــوص ســایر اقدامــات جمعیــت هــال احمــر در مراســم 
راهپیمایی اربعین گفت: تیم های واکنش ســریع هال احمر نیز در مرزها 
در راســتای امدادرســانی باکیفیــت مســتقر خواهنــد شــد. فارغ از مســائل 
امــدادی، هال احمر این زمینه را ایجاد می کنــد تا به زائران آموزش های 

لازم درخصوص موارد بهداشتی ارائه شود تا کم تر دچار مشکل شوند.
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چنــد روز قبــل فیلمــی از برخوردهای 
نامناســب دو نفــر از پرســنل یک مرکز 
نگهداری معلولان در اهواز احساسات 
عمومــی را جریحــه دار کــرد. هــر چند 
ایــن اولیــن بار نبــود چنیــن اتفاقی رخ 
مــی داد و چند مــاه قبل هم یک کلیپ 
کوتــاه از یــک مرکــز نگهــداری در البرز 
منتشــر شــده بود. با این همه ســازمان 
بهزیستی بافاصله با انتشار جوابیه ای 
به این موضوع واکنش نشــان داده و از 
عزل پرسنل خاطی این مرکز خبر داد. 
امــا ایــن پرســش کــه چــرا هــر از گاهی 
فیلم هایــی از ایــن دســت در جامعــه 
انتشــار پیدا می کنند و اصاً انتشار آنها 
چــه تأثیــری بــر ســامت روان جامعه 
دارد موضوعی است که کارشناسان به 

آن پاسخ می دهند.
آرمــن،  فخرالدیــن  ســید  دکتــر 
»ایــران«  بــا  گفت و گــو  در  روانپزشــک 
بــا اشــاره بــه اینکــه اتفاق هایــی از این 
روانــی  بیمارســتان های  در  دســت 
خیلــی کــم اتفــاق می افتــد، می گوید: 
بایــد همین ابتــدا به این مســأله تأکید 
کنم کــه اتفاق هــا و نمونه هایــی از این 
دســت در بســیاری از مراکــز نگهداری 
دیده نمی شود و به طور کلی مسأله ای 
نیست که عمومیت داشته باشد. هر از 
چنــد گاهی و در برخی مراکز رفتارهای 
این چنینی را شــاهد هســتیم، بنابراین 
آن طــور کــه در فضــای مجازی نشــان 
داده می شــود یــک مســأله عمومــی و 
خیلی حــاد نیســت. امــا معتقدیم که 
همین چند مورد هم نباید دیده شود و 
با فرهنگ اخاقی و دینی ما ســازگاری 
نــدارد. فرهنــگ جامعــه ما بــر خاف 
حمایتگــر  فرهنگــی  غربــی،  فرهنــگ 

اســت و بــه خاطــر ســاختار حمایتــی 
جامعه ما است که اتفاقات این چنینی 

بیشتر جامعه را متأثر می کند.
ایــن روانپزشــک مهم تریــن علــت 
عــدم  در  را  رفتارهایــی  چنیــن  وقــوع 
آموزش و عــدم ارزیابی روانی کارکنان 
اگــر  ایــن مراکــز می دانــد و می گویــد: 
دقــت کنیــد رفتارهایــی از ایــن دســت 
روانــی  بیمارســتان های  در  به نــدرت 
اتفاق می افتد، چرا کــه عمده کارکنان 
و  متخصــص  افــراد  بیمارســتان ها 
در  می داننــد  و  هســتند  با تجربــه ای 
مــوارد اورژانســی بایــد چــه اقداماتــی 
انجام دهنــد. ولی متأســفانه در مراکز 
و کمپ هــای نگهــداری، افــراد از نظــر 
ســامت روان مــورد ارزیابی و بررســی 
قــرار نمی گیرنــد. از طــرف دیگــر خود 
ایــن فــرد هــم مثل همــه ما مســائل و 
مشــکاتی در زندگــی دارد و خیلــی از 
اوقــات با انتشــار چنیــن فیلم هایی در 
واقــع می خواهنــد نــگاه جامعــه را بــه 
ســختی های کار خودشــان نشان دهند 
و در واقــع اصــاً نمی داننــد که انتشــار 
این فیلم چــه بازتاب و واکنش هایی را 

ممکن است در پی داشته باشد.
دکتر آرمن با بیــان اینکه رفتارهای 
این چنینــی در خصوص ســالمندان یا 
افــراد دارای معلولیــت بــه هیــچ وجه 
تأییــد  در فرهنــگ جامعــه مــا مــورد 
نیســت و با آموزه هــای اخاقی و دینی 
ما در تعارض اســت، می گوید: انتشــار 
فیلم ها و کلیپ های این چنینی آسیب 
زیادی به جامعه می زند که مهم ترین 
آن این اســت که مردم نسبت به همه 
مراکــز نگهــداری بدبیــن و بی اعتمــاد 
می شــوند و تصور می کننــد همه مراکز 
این چنینــی  وضعیتــی  از  نگهــداری 
برخوردار هســتند و حاضر نمی شــوند 

فرد دارای معلولیــت یا بیمار روانی را 
به مراکز نگهداری بسپارند و تا شرایط 
حاد نشود حاضر به سپردن فرد دارای 
معلولیت به مرکز نیستند. این نکته را 
در نظر داشــته باشــید که بــرای برخی 
امــکان  واقعــاً  معلولیت هــا  انــواع  از 
نگهداری در خانه وجــود ندارد و اصاً 
بــه نفــع آن بیمار اســت کــه در مرکز و 

تحت کنترل و دارودرمانی قرار گیرد.
وی در پایان با بیان اینکه متأسفانه 
نگهــداری  مراکــز  فعالیــت  شــاهد 
غیرقانونی در کشــور هســتیم که بدون 
مجوز اقــدام بــه نگهداری ســالمندان 
از  دارای معلولیــت می کننــد  افــراد  و 
زمــان  در  کــه  می خواهــد  خانواده هــا 
نگهــداری  مراکــز  بــه  افــراد  ســپردن 
بــه مجوزهــا توجــه کننــد و همــواره بر 
وضعیت بیمار و سالمند خود نظارت 

کافی داشته باشند.
ë مهرورزی را در جامعه گسترش دهید

فریدون صدیقی، کارشــناس رسانه 
بــا بیان اینکه انتشــار چنین فیلم هایی 
در  عمومــی  تأســف  و  تاثــر  موجــب 
نظــر  از  می گویــد:  می شــود،  جامعــه 
مــن یکــی از دلایل ایــن کم حوصلگی، 
بی دقتــی و بدرفتــاری در قبــال افــراد 
فضاهــای  بــه  معلولیــت  دارای 
اجتماعــی کــه این افــراد در آن به ســر 

می برند، بر می گردد. 
عمــده مراکــز نگهــداری ایــن افراد 
بخش هــای  بــه  بهزیســتی  طریــق  از 
اســت.  شــده  واگــذار  خصوصــی 
ندارنــد،  خاصــی  درآمــد  مراکــز  ایــن 
تــوان  هــم  افــراد  ایــن  خانواده هــای 
پرداخــت هزینه هــای آنهــا را ندارنــد، 
شــاید در مراکــز خصوصــی نگهــداری 

کــه بابــت نگهــداری از ســالمند یا فرد 
دریافــت  هزینــه  معلولیــت  دارای 
می کننــد این رفتارهای هنجارشــکن را 
شاهد نباشیم، چون احتمالًا پول کافی 
می گیرند و قطعاً مراقبت های ویژه ای 

هم اعمال می کنند.
این کارشــناس رســانه یکی دیگر از 
علل بروز چنین رفتارهایی را مناســب 
نبودن فضای مراکــز نگهداری ارزیابی 
می کند و می گوید: اگر از نزدیک ســری 
بــه این مراکــز زده باشــید می بینید که 
فضــای مرکز، فضایی ســرد و بی روح و 
فاقد روحیه اســت، اصــاً کار کردن در 
چنین فضاهایی می تواند فشــار روانی 
ایــن  از  کنــد  بــه کارکنــان وارد  زیــادی 
گذشته بیشــتر افرادی که در این مراکز 
کار می کننــد فاقــد تخصــص در حــوزه 
مراقبــت هســتند و در معرض آســیب 

و فشــار روانــی زیــادی هــم قــرار دارند 
اســتیصالی  و  درماندگــی  خســتگی،  و 
کــه هــر روز بــا آن مواجه می شــوند ، را 
تجربــه می کنند. از طــرف دیگر عموم 
افــرادی که در مراکز نگهداری هســتند 
رهــا شــده هســتند و کســی به آنها ســر 
نمی زنــد، اینها همه عواملی اســت که 
برخوردهایــی چنیــن هنجارشــکنانه را 

تشدید می کند.
متأســفانه  می دهــد:  ادامــه  وی 
در  متــوازن  مراقبــه  و  لطــف  فضــای 
جامعــه کاهش پیدا کرده اســت، کمتر 
در قبــال هــم مهــرورز و بیشــتر خشــن 
هستیم. متأسفانه مطلبی می خواندم 
که نوشــته بــود ســالانه 6۰۰ هــزار نزاع 
آمــار  کــه  می گیــرد  صــورت  کشــور  در 
کمی نیســت و باید به آن توجه داشته 
باشــیم. بنابراین چنیــن اتفاق هایی را 
نمی توان جدا از ســایر فضــای بیرونی 

جامعه دانست. 
در  نفــر  هــزار   ۱۸ ســالانه  وقتــی 
تصادفــات رانندگــی کشــته می شــوند 
یعنی مــا درســت رانندگــی نمی کنیم 
که دچــار حادثه می شــویم. این پدیده 
هم در واقع موجی اســت که بر حسب 
فشاری که دارد ساحل را در بر می گیرد 
و ناشــی از ادامه رفتارهــای همه ما در 
مدرســه، خانــه و جامعــه اســت. بایــد 
فضای مهــرورزی را در جامعه تقویت 
کنیــم تــا شــاهد اتفاقاتــی از ایــن قبیل 

نباشیم.
اســاس  بــر  »ایــران«،  گــزارش  بــه 
جوابیه سازمان بهزیستی کشور دو نفر 
پرسنل خاطی مرکز احسان اهواز از کار 
اخراج شدند، اما نکته ای که از اهمیت 
برخوردار است اینکه متأسفانه اخراج 
کارکنــان خاطــی نــه راه حلــی دائم که 

تنها مسکنی موقت است.

فیلم های تاریک!
کارشناسان در گفت و گو با »ایران« درباره فیلم هایی که از بدرفتاری با بیماران مزمن روانی یا سالمندان در فضای مجازی منتشر می شود، گفتند

ان
یر

 ا

سمیه افشین فر
خبرنگار

مقام معظم رهبری در سال ۱۳۷۱ از منطقه »لبدبازفت« 
جهــت آگاهی از وضعیت اســتان چهارمحــال و بختیاری 
بازدیــد بــه عمــل آورده بودنــد. رهبــر معظــم انقاب در 
ســفر خود به این استان بر ضرورت احداث جاده و تأمین 

امکانات بهداشتی در مناطق عشایرنشین تأکید کردند. 
ایشــان همچنین بــه دولت وقت دســتور رســیدگی به کار 
برق رســانی، تأمین آب آشامیدنی، ایجاد واحد آموزشی، 
احــداث راه و چندیــن پروژه دیگر عمرانــی را دادند که در 
آن زمــان هزینه ای معادل یک میلیارد تومان برای آن در 

نظر گرفته شده بود.
بــه  رئیســی  ابراهیــم  ســفرهای  از  یکــی  ایــن رو  از 
»لبدبازفــت« بود که بــه منظور بررســی وضعیت زندگی 
اهالــی ایــن منطقــه در بهــار ۱۴۰۱ انجــام شــد. آیــت الله 
روز  کشــورمان  رئیس جمهــور  رئیســی  ســیدابراهیم 
پنجشــنبه ۱۹ خــرداد ماه بــه چهارمحال و بختیاری ســفر 
کــرد و از روســتای لبدســفلی بخــش بازفــت شهرســتان 
کوهرنــگ بازدیــد به عمــل آورد. در انتهای این ســفر، دو 
نفــر از زنان روســتا نزد وی آمدند که درخواســت ســاخت 
مدرســه متوسطه اول را داشــتند. یکی از این زنان خطاب 
بــه رئیس جمهــور می گویــد: مــا فقــط مدرســه راهنمایی 
می خواهیم، فرزندان ما گناه دارند تا از اینجا به شهرهای 

دیگر بروند.
پــس از آن رئیس جمهــور بــه بازدید از مدرســه رفت و 
اعام کرد: مدرســه وضعیت خوبی نداشــته، این مدرسه 
باید توســعه پیدا کند. یعنی فقط مقطع دبســتان نباشــد 
و باید دانش آموزان بتوانند در ســطوح دیگر هم تحصیل 

کنند.
رئیس جمهــور بعــد از بازدید، دســتور بازســازی کامل 
مدرسه شهید رجایی لبدسفلی که در سال ۱۳۷۸ تأسیس 
شــده بــود و همچنیــن ســاخت دو مدرســه جدیــد بــرای 

مقطع متوسطه اول را صادر کرد.
کمتــر از یــک هفتــه عملیات اجرایی ســاخت مدرســه 
متوســطه اول شــروع شــد و عملیــات ترمیــم و نقاشــی 
مدرســه قدیمی نیز شــروع شــد. نیروهای مورد نظر برای 
تعمیــر و بازســازی بافاصلــه بــه مدرســه اعزام شــدند و 
مراحــل احــداث دو مدرســه جدید راهنمایی نیز از ســوی 
سازمان نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس استان صورت 
گرفت و سپس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
کل کشور نســبت به ادامه این روند برنامه ریزی های خود 
را اعمال کــرد. طبق برنامه ریزی هایی که ســازمان مذکور 
 در نظــر دارد، تا پیش از مهر ماه و شــروع ســال تحصیلی 
۱۴۰۱-۱۴۰۲ ایــن دو مدرســه آمــاده و تحویــل آمــوزش و 

پرورش شهرستان کوهرنگ خواهد شد.
در تاریــخ ۲۶ خرداد ســال ۱۴۰۱ معاون فنی و مدیرکل 
روابط عمومی سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
کشــور از روســتای لبدســفلی بازدید به عمل آورند تا روند 
کار سرعت بگیرد. سرعت گرفتن عملیات ساخت دو باب 
آموزشگاه در روســتای لبدسفلی بخش بازفت شهرستان 

کوهرنگ بنا به دستور ریاست جمهوری ضرورت داشت.
اکنــون دو مدرســه متوســطه اول )مقطــع راهنمایــی( 
دخترانه و پســرانه، ســه کاســه توســط ســازمان نوســازی 

مدارس کل کشور در دست ساخت است.
کامــران رهــی شــهرکی مدیــرکل نوســازی، توســعه و 
تجهیز مدارس اســتان چهارمحال و بختیاری در گفت و گو 
بــا »ایــران« درباره ســاخت مــدارس در ایــن منطقه بیان 
کرد: سفر رئیس جمهور به این منطقه در تاریخ ۱۹ خرداد 
مــاه انجام شــد کــه البته پیش تــر رهبر معظــم انقاب به 
این منطقه ســفر کرده بودند و شــهرکی کــه همجوار آنجا 
با عنوان »شــهرک رهبری« ســاخته شــد جهت ساخت و 

نوسازی منازل روستاییان بوده است.
وی اشــاره کرد: به این دلیل هم بــود که رئیس جمهور 
بــه اینجــا آمــد تــا ببینــد وضعیــت مــردم چگونه اســت، 
خوشــبختانه تغییــرات بســیار خوبی در منطقــه به وجود 
آمده بود و به محض اینکه رئیس جمهور آمد مخصوصاً، 
زنــان روســتا بــه وی از وضعیت نامناســب مــدارس خبر 
دادنــد و گفتنــد ما بــرای فرزندان مــان مدرســه راهنمایی 
می خواهیــم و آقــای رئیس جمهــور هم همان جا دســتور 

رسیدگی دادند.
رهی خاطرنشــان کرد: ما دو ســه روز پس از این دستور 
در منطقــه حضور پیدا کردیم. این منطقه زمین نداشــت 
و مــردم کمــک کردنــد و هــزار متــر زمیــن در اختیــار قرار 
دادند. در همان جا زمین را تخت کرده و ســاخت مدرسه 
آغاز شد. ســاخت دو مدرسه سه کاسه دخترانه و پسرانه 
متوســطه اول تنها دو روز پــس از حضور رئیس جمهور در 

این منطقه آغاز شد.
و  چهارمحــال  اســتان  مــدارس  نوســازی  مدیــرکل 
بختیــاری گفــت: در حال حاضر وضعیت ســاخت و ســاز 
دو مدرســه راهنمایی دخترانه و پســرانه ســه  کاسه تا ۷۰ 
درصد پیش رفته اســت. ما قول دادیــم در اولین فرصت 
اگر بتوانیم تا اواخر مرداد ماه یا اوایل شهریور ماه مدرسه 

را آماده کنیم و تحویل دهیم.
وی درباره تعمیر و نوســازی مدرسه ابتدایی لبدسفلی 
گفت: وضعیت مدرســه ابتدایی اینجا هم اصاً مناســب 

نبــود که مجدداً این مدرســه هم به دســتور رئیس جمهور 
بازسازی شــد. اکنون تجهیزاتش نیز خریداری شده اما به 
خاطــر اینکه ممکن اســت تجهیزاتش خراب شــود زمان 
تحویل آن اول مهر است که البته با اعتبارات کامل دولتی 

است.
وی اضافه کرد: زمین آن دو مدرســه که احداث کردیم 
از ســوی مردم تأمین شــده اســت. برای دو مدرسه تقریباً 
هر متر مربعی ۸میلیون تومان هزینه شــده و دو مدرســه 
۱۳۰ و ۱۴۰ متری هســتند، همچنین بــرای هر کدام حدود 
یک میلیارد تومان هزینه شــده تا مدرســه ای با سازه های 
LSF آماده شــود. ســال ۱۳۷۱مقام معظــم رهبری از این 
منطقه بازدید داشتند. در این منطقه دو حادثه رخ داده و 
روستایی به نام آبکار در اثر رانش زمین یا هر چیز دیگری 
بوده باعث شــده کل روستا را ســنگ بگیرد و اهالی روستا 

کامل زیر سنگ ماندند. 
این روســتا را به دلیل اینکه رانشــی بود حضرت آقا که 
آمــد دســتور دادنــد منطقــه ای مناســب برای این روســتا 
در نظر گرفته شــود و روســتا اکنون به نام شــهرک رهبری 

معروف است و حساسیت زیادی روی آن بود.
مدیرکل نوســازی، تجهیز و توســعه استان چهارمحال 
همیــن  بــه  هــم  رســیدگی  گفــت:  پایــان  در  بختیــاری  و 
نســبت خوب است و تقریباً شهرک مناســبی است، مرکز 
بهداشــت و مدرســه هم دارد و سیســتم آب و برقش هم 
چند وقتی مشــکل داشــت که برقش هم دائم شد و فقط 
جــاده مناســب ندارد که اکنــون نیروهای راهــداری تاش 

می کنند جاده مناسب را برای اهالی آماده کنند.
بــه گزارش »ایران«، با توجه بــه فاصله ۱۹۰ کیلومتری 
مرکــز شــهرکرد بــا لبدســفلی، طبیعتــاً انتقــال مصالــح 
از  اســتفاده  ایــن رو  از  اســت،  دشــواری  کار  ســاختمانی 
ســاخت  بــرای  روش  هوشــمندانه ترین   LSF ســازه های 

مدارس مقاوم و با امکانات گرمایشی و سرمایشی است.
بــا رونــد انجــام کار تاکنــون، بــه نظــر می رســد رکــورد 
ساخت مدرسه در کشــورمان در حال شکسته شدن است 
و مقرر اســت تا پایان مردادماه این دو مدرســه سه کاسه 

به بهره برداری برسد.

معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت از اختصاص 
۵۰۰۰ میلیــارد تومان برای اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات 
پرســتاری خبــر داد و گفــت: بســته های خدمــات پرســتاری نیز 
تعیین  شــده اســت. دکتــر بهروز رحیمــی در جلســه بازتوزیع و 
جمع بندی تعرفه گذاری خدمات پرســتاری با حضور معاونان 
درمــان و پرســتاری وزارت بهداشــت، گفــت: هویت بخشــی به 
پرســتاری یــک امر اساســی اســت کــه بــا اجــرای تعرفه گذاری 
خدمــات پرســتاری در ســال ۱۴۰۱ محقق خواهد شــد. ســال ها 
قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری بر زمین مانده بود. بیش 
از ۱۴ ســال بود که قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری پس از 
تصویب به مرحله اجرا نرســیده بود که در دولت مردمی دکتر 

رئیسی و با حمایت  وزارت بهداشت به اجرا گذاشته شد.
وی افزود: معاونت توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت 
اصرار دارد که قوانین بر زمین مانده نه تنها در حوزه پرســتاری، 
بلکــه در ســایر حوزه هایی که بــه امر خدمت رســانی به مردم و 
کارکنان نظام ســامت مرتبط است را احیا و در راستای قوانین 

و مقررات و همچنین تأمین بودجه مورد نیاز به اجرا برساند.
رحیمــی با اشــاره بــه قانون تعرفه گــذاری خدمات پرســتاری و 
نحــوه اجــرای آن گفــت: در حــال حاضــر مبلــغ ۵۰۰۰ میلیارد 
تومان برای اجرا به این قانون اختصاص داده  شده و بسته های 
خدمــات پرســتاری نیز تعیین  شــده اســت. وی در ادامه گفت: 
تــاش ما بر این اســاس بــود کــه وزارت بهداشــت ارائه دهنده 
خدمات باشد و بیمه ها خریداران خدمت و درنهایت پرداختی 
در حــوزه تعرفه گــذاری خدمــات پرســتاری از جانــب بیمه هــا 
انجــام شــود که در ســال اول اجرا، ایــن موضوع محقق نشــد و 

تاش ما این است که از سال دوم اجرا، این مهم عملی شود.
رحیمی با اشــاره بــه اهمیت نوع عملکرد قانــون تعرفه گذاری 
خدمــات پرســتاری در پرداختــی به پرســتاران اظهار کــرد: این 
قانــون طبــق بســته های خدمات پرســتاری مبتنی بــر عملکرد 
اســت و میزان عملکرد پرســتار مبنای پرداختــی به وی خواهد 

بود.
وی در پایــان گفــت: بــا نظــارت مرکز مدیریــت آمــار و فناوری 
تعرفه گــذاری  زیرســاخت های  بهداشــت،  وزارت  اطاعــات 
خدمات پرســتاری در سامانه HIS بیمارســتان ها تعریف شده 

و در حال اجرا است.

»ایران« از پیگیری سازمان نوسازی مدارس برای ساخت مدرسه در منطقه ای محروم گزارش می دهد

ساخت دو مدرسه در دو ماه به دستور رئیس جمهور
رکورد ساخت مدرسه در کشور با انجام این دو پروژه در پایان مهرماه شکسته می شود

اکرم رضایی ثانی
خبرنگار

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت خبر داد

اختصاص ۵000 میلیارد تومان  برای اجرای 
قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری
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